

# 产品碳足迹核查声明

证书编号: CCATS/202412001 CFP

#### 苏州瑞德智慧精密科技股份有限公司

(统一社会信用代码/组织机构代码: 91320509596964045J)

注册地址:中国江苏省苏州市吴江区滨湖新城菀坪西路

经营地址:中国江苏省苏州市吴江区长安路199号

CCATS依据GB/T24067-2024/IS014067:2018进行了核查后发布本核查声明:

功能单位: 1PCS 充电器塑胶外壳

产品名称: PA-1650-28HT 本体、规格型号: 8A0NE8

系统边界: 苏州瑞德智慧精密科技股份有限公司长安厂区

报告期: 2024年7月1日到2024年12月31日

取舍准则:按照 ISO14067 的要求对取舍规则进行了明确的规定(2.5)

核查结论:

1PCS 充电器塑胶外壳 产品名称: PA-1650-28HT 本体、规格型号: 8A0NE8(功能单位)从摇篮

到大门的温室气体排放量和清除量总和为 0.5391kgCOgeq

原辅材料生产及获取阶段温室气体排放量和清除量总和为 0.1202kgCO,eq

生产阶段温室气体排放量和清除量总和为 0.4188kgC0,eq

实质性门槛: 5%

保证等级: 合理保证等级

为获得我们认为必要的信息和证据,以保证苏州瑞德智慧精密科技股份有限公司在 2024 年 7 月 1 日到 2024 年 12 月 31 日的产品碳足迹核查报告达到合理保证等级,华认标准技术服务(苏州)有限公司制定了核查计划,并履行了该计划,华认标准技术服务(苏州)有限公司采纳的核查证据包括对组织温室气体排放及清除和相关信息在抽样基础上得到的发现。

签发日期: 2025年2月25日

批准.

Sam Zhu



华认标准技术服务(苏州)有限公司的核查陈述是基于自身对相关温室气体信息风险的理解和所采取的合理风险控制措施而得出。本证书的信息及有效性可通过登录 CCATS 的官方网站 ww. ccats. org. cn 查询。本证书在国家规定的各行政、资质许可范围及有效期内使用有效。



## CERTIFICATE OF CFP VERIFICATION

Certificate No.: CCATS/202412001 CFP

### Suzhou Ruide Intelligence Precise Technology Co., Ltd.

(Organization Credit Code: 91320509596964045J)

Registered Address: Wanping Western Road, Binhuxincheng, Wujiang District, Suzhou City,

Jiangsu Province, China

Business Address: No.199, Chang An Road, Wujiang District, Suzhou City, Jiangsu Province, China

Has been verified by CCATS in accordance with GB/T24067-2024/IS014067:2018 and

issued this verification statementrequirements:

Functional unit: 1PCS Charger Plastic Case

Product name: PA-1650-28HT body, specification model: 8A0NE8

System boundary: Suzhou Ruide Intelligence Precise Technology Co.,Ltd

Chang'an Factory Area

Report period: July 1, 2024 to December 31, 2024

Cut-off rules:In accordance with the requirements of ISO14067, the trade-off rules are clearly stipulated (2.5)

#### **Verification Conclusion:**

1PCS Charger Plastic Case Product Name: <u>PA-1650-28HT Body</u>, Specification Model: <u>8A0NE8</u> (Function Unit) The sum of greenhouse gas emissions and removals from the cradle to the door is 0.5391kgCO<sub>2</sub>eq

The total amount of greenhouse gas emissions and removals in the production and acquisition stage of raw and auxiliary materials is <u>0.1202</u>kgCO<sub>2</sub>eq

The sum of greenhouse gas emissions and removals in the production stage is **0.4188**kgCO<sub>2</sub>eq

**Materiality Threshold: 5%** 

Level of assurance: Reasonable assurance

In order to obtain the information and evidence that we believe is necessary to ensure that Suzhou Ruide Intelligence Precise Technology Co.,Ltd. achieves a reasonable level of assurance in its CFP reporting from July 1,2024 to December 31,2024, CCATS has developed and implemented the verification plan. The verification evidence adopted by CCATS includes the findings of the organization's GHG emissions and related information on the basis of sampling.

Issue Date: February 25, 2025

Authorized by:

Sam Zhu



CCATS verification statements are based on own understanding of the relevant GHG information risks and reasonable risk control measures taken. The information and validity of this certificate can be consulted CCATS official website www.ccats.org.cn This certificate shall be valid within the scope and validity period of each administrative and qualification license stipulated by the State.